
PREGUNTA DE AER SOBRE O APARCADOIRO DA ALAMEDA

PLENO 26 XANEIRO 2012. ACTA 1/2012

Sabendo que queren regular o tempo de estacionamento no aparcadoiro situado á beira da 
alameda e nun tramo da rúa Ernestina Otero, que comprende dende a intersección desa rúa 
coa Subida á Estación ata o supermercado Froiz, preguntamos:

Valoraron outras opcións que non supoñan a dependencia dunha empresa privada para o 
mantemento do material (cámaras, barreiras, etc.) necesario para esa regulación?

Que orzamento teñen pensado adicar a esta actuación?

O concelleiro González Barbeito di que ainda están a valorar a decisión adicando para iso 
un orzamento axustado ás necesidades.


